
Concept verslag commissie Algemene Zaken en Middelen
Openbare commissievergaring 5 juni 2023

Deelnemers

Voorzitter : Jacques Blom
Griffier : Jos Pluijmen
Leden : Carlo Vankan (AB), Ilona Coenjaerds (AB), Ad Kleinjans (AB), Lou 

Mlodzick (AB), Lloyd Wagemans (VSP), Chretien Jamin (VSP),
Gertie Silverentand (VSP), Hilde Baaij (PGP), Klaas Spoelstra 
(PGP), Bianca Rooding (VVD), Theo Rooding (VVD) en Jack 
Hermes (VVD), Thomas Brune (CDA) en Jef Pluijmen (CDA)

College : burgemeester Daan Prevoo 
Afdelingshoofd : Mat van Delden (concerncontroller/afdelingshoofd financiën)
Ambtelijk : Charles Bronzwaer (adviseur OOV en flexcoördinator),

Frans Kuijpers (tijdelijk medewerker afdeling Sociale 
Ontwikkeling en Burgerkracht) tot 20.20 uur.
Saskia Hermens (beleidsmedewerker Afval en Circulaire 
economie)

Extern : De heer Etienne Eggen (Clusterleider van cluster Valkenburg) 
(tot 19.50 uur)

Nummer Behandeling agendapunt
1 Opening en mededelingen.

De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen op de publieke tribune en de mensen die deze vergadering via de 
livestream verbinding volgen - en meldt aanwezigheid conform bovenstaand 
overzicht.

Wethouder Dauven is vanwege zijn huwelijk niet aanwezig. Mochten er zaken 
zijn die hierdoor onverhoopt niet beantwoord kunnen worden zullen deze 
schriftelijk worden aangevuld.

2 Vaststelling van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag.

Voor het spreekrecht is geen aanmelding ontvangen. De voorgestelde agenda 
wordt vastgesteld.
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Door de fractie VVD zijn vragen voor de rondvraag ingediend. Het overzicht is 
in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij agendapunt 13.

3 Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng).

Zoals aangegeven is er voor het spreekrecht geen aanmelding ontvangen.

4. Vaststellen van het verslag van de vergadering van de gecombineerde 
commissie Algemene Zaken en Middelen en Economisch Domein de dato 20 
maart 2023.

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

5 Actielijst.

De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst.
Er zijn hierover geen aanvullingen vanuit het college of vragen van de 
commissie. 

6 Presentatie politie.

De heer Etienne Eggen (Clusterleider van cluster Valkenburg) verzorgt de 
presentatie. Deze presentatie is ook in iBabs geplaatst bij de agenda. 

Reactie leden L. Wagemans, T. Brune, J. Pluijmen, C. Vankan, G. Silverentand en 
H. Baaij. 

Beantwoording de heer E. Eggen inzake:
• Inzien openbare cijfers van elke plaats in Nederland via data.politie.nl.
• Keuzes wijze van aanpak/hulp.
• Aanpak bij verward gedrag en criteria mild/ernstig gedrag.
• Samenwerking tussen gemeente, Boa’s en politie: beoordeling/afweging 

inzet per geval.
• Verschil tussen gevalideerde en niet gevalideerde meldingen van 

geluidsoverlast (alleen gemeld of ook geconstateerd). 
• Inzicht in achtergrond/woonplaats dader: delen gedetailleerde gegevens 

niet mogelijk vanwege AVG regels.
• Oproep om meldingen te maken om daarop acties te kunnen uitzetten.
• Werk wijkagent.



Pagina 3

Aanvullende beantwoording de heer C. Bronzwaer inzake:
• Inschakelen hulp politie bij aanpak ernstig verwarde personen.

Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Oproep tot doen van meldingen.
• Project veilig buitengebied, meldbereidheid bewoners vergroten.
• Duidelijkheid over functies en rol politie en BOA’s.
• Terugkoppeling op meldingen belangrijk voor verhogen meldbereidheid.
• Signaleren van signalen dat bij uitblijven terugkoppeling dit invloed heeft 

op meldbereidheid.
• Capaciteitsprobleem en inzet wijkagenten.

Reactie lid C. Vankan.

De voorzitter bedankt de heer Eggen voor zijn inbreng en aanwezigheid.

7 Voorstel college betreffende Algemene Subsidieverordening Valkenburg aan de 
Geul 2023.

Inbreng eerste termijn leden C. Vankan, L. Wagemans, K. Spoelstra, J. Hermes 
en T. Brune. 

Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake:
• Procedure subsidieaanvragen en Bibob: alleen bij bedrijfsmatige aanvragen, 

niet bij maatschappelijke instellingen, verenigingen.
• Via verslag beantwoorden openstaande vragen.
• Vraag in stelling brengen seniorenconvent  zie schriftelijke beantwoording
• Vraag drempelbedragen gewone- en evenementensubsidies : zie 

schriftelijke beantwoording
Schriftelijke beantwoording: via wethouder N. Dauven: 
Achteraf subsidie verlenen is niet mogelijk. De overgrote meerderheid van de 
subsidies zijn structureel en hiervoor is budget opgenomen in de begroting en 
ook voor incidentele subsidies zijn in de begroting middelen opgenomen. In 
het verleden werd soms in een spoedoverleg met 
fractievoorzitters/burgemeester/wethouder gesproken over de financiering van 
grote belangstellende evenementen (zoals een Touretappe), dit vooruitlopend 
op een uiteindelijk raadsbesluit. Dit vond  plaats ver voordat zo’n evenement 
plaatshad.  Subsidie moet uiterlijk 13 weken voor een evenement worden 
aangevraagd. Dat is bij grootschalige evenementen (bijvoorbeeld een 
touretappe maar ook bijvoorbeeld een popfestival) geen probleem. Dergelijke 
evenementen willen ruim van te voren duidelijkheid over het budget dat ze 
beschikbaar hebben. Geld is hierbij maar één van de vragen naast 
vergunningsaanvragen. 
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Als Valkenburg aan de Geul zo’n evenement (zoals bijvoorbeeld die 
touretappe) binnen zou willen halen, dan is het aan de gemeenteraad om te 
bepalen hoeveel geld de gemeente daarvoor over heeft en dus beschikbaar 
stelt. Een dergelijk besluit kan worden genomen zonder dat er 
subsidieaanvraag ligt. Als voorbeeld een Touretappe : als de Tour eind juli 
begin augustus besluit de start voor de tour van 2025 toe te wijzen aan een 
stad in de buurt (in Nederland, België of Duitsland) en Valkenburg aan de Geul 
wil een finishplaats zijn, dan kan de raad al in haar vergadering van komende 
september een besluit nemen om daarvoor krediet beschikbaar te stellen. 
Wellicht dat hiervoor wat procedures moeten worden versneld  maar als de wil 
er is, dan kan dat en hierin kan het seniorenconvent een rol spelen. Het is 
echter de vraag of dat nodig is. Mocht er toch een organisator van een 
grootschalig evenement zijn die pas 13 weken tevoren een subsidieaanvraag 
indient, dan zou dat al een reden zijn de aanvraag te weigeren. In dat geval 
kunnen er  namelijk grote vraagtekens gezet worden bij de professionaliteit 
van een dergelijke organisator.

Beantwoording F. Kuijpers inzake:
• Uitleg art. 13 lid 3: procedure subsidie meteen verleend en vastgesteld en 

verleningsbeschikking met daarna vaststelling.
• Flexibel inzetten van het instrument met bepaling vanuit het beleidsveld.
• Bevoegdheden bepalen subsidieplafond: bepaling van verdeling en 

verleggen plafond – bevoegdheden college en raad.
• Leefbaarheid kernen: via beleid leefbaarheid, aparte subsidie 

mogelijkheden.
• Regeling buitensport blijft bestaan: wel vernieuwen/opnieuw vaststellen 

door college, met verwijzingen artikelen Algemene Subsidieverordening 
2023.

• Doorvoeren tekstuele aanpassing in raadsvoorstel.
• Uitleg overgangsartikel, artikel 19 lid 2.

Reactie leden T. Brune en C. Vankan.

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk).
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8 Voorstel college betreffende zienswijze jaarstukken 2022, begroting 2023 en 
meerjarenraming Gemeenschappelijke Regeling BsGW. 

Inbreng eerste termijn leden T. Rooding, C.Vankan en J. Pluijmen.

Beantwoording M. van Delden inzake:
• Indienen positieve of negatieve zienswijze is aan de raad.
• Bestuurlijke en ambtelijke aandacht voor proceskosten WOZ en OZB, 

toename afvalstoffen- en rioolheffing.
• Actie vanuit Rijk om regelgeving/verdienmodel aan te pakken.
• Aandacht voor structurele bezuiniging vanaf 2028.
• Aandacht voor strategische doelstelling, verminderen kosten deelnemers.

Inbreng tweede termijn leden J. Pluijmen, L. Mlodzick en C. Vankan.

Beantwoording M. van Delden inzake:
• Werkproces BsGW en oproep 29 aangesloten Limburgse gemeenten t.a.v. 

aantekenen bezwaar. 
• Lopend communicatietraject in relevante periode (januari/februari) om 

vooral geen gebruik te maken van no cure no pay bureaus.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk).

9 Voorstel college betreffende zienswijze jaarstukken 2022, begroting 2023 en 
meerjarenraming Gemeenschappelijke Regeling Veiligheidsregio Zuid-Limburg.

Inbreng eerste termijn leden J. Pluijmen, H. Baaij en C. Vankan. 

Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake:
• Terugkoppeling gegeven complimenten aan Veiligheidsregio.
• Deelname raadsfracties informatiesessies Veiligheidsregio.
• Brief Limburgse burgemeesters aan staatssecretaris met oproep oplossen 

probleem rondom oneigenlijke positie Veiligheidsregio bij oplossen 
problemen (door bepaling Rijk van wat crisis is en falend kabinetsbeleid).

• Financiering inzet/kosten Veiligheidsregio bij crises door Rijk.
• Langdurige inzet Veiligheidsregio tijdens coronapandemie.
• Toezegging Rijk dat per 1 juli 2023 taak vluchtelingen naar de provincies 

gaat, vraagtekens over uitvoering. 
• Gemeenten onmisbaar bij oplossen probleem.
• Raad informeren over proces/opgave per gemeenten.
• Via griffie meegeven zienswijze raad aan Veiligheidsregio.

Reactie lid C. Vankan. 



Pagina 6

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk).

10 Voorstel college betreffende kenbaar maken wensen en bedenkingen 
oprichting van en deelname aan Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s.

Inbreng eerste termijn leden C. Jamin, K. Spoelstra en T. Rooding. 

Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake:
• Hoog risico beroepen met meer vereisten zorg/waarborg.
• Basis van goed zorgen voor personeel door werkgever.
• Eigen medewerkers zijn goed verzekerd.
• Financieel voordeel behalen is niet de insteek, wel voordeel bij afwikkeling.
• Vraag over aantal dienstongevallen en te verwachten extra kosten wordt 

uitgezet bij Veiligheidsregio.

Reactie lid B. Rooding.

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk).

11 Voorstel college betreffende zienswijze jaarstukken 2022, begroting 2023 en 
meerjarenraming Gemeenschappelijke Regeling Geul en Maas.

Inbreng eerste termijn leden J. Pluijmen, B. Rooding, H. Baaij en C. Vankan. 

Beantwoording S. Hermens inzake:
• Advies over zienswijze is aan portefeuillehouder.
• Uitleg over tijdstraject en nog ontbrekende accountantsverklaring.
• Plaatsing van kroonkringen met nog aanwezige voorraad en nog te 

bestellen exemplaren bij omzetten pilot naar bestaand beleid.
• Proces met papierinzameling en werken met vrijwilligers.
• Inzameling oud papier onderdeel van regionaal beleidskader.
• Keuzes over het omgaan met de verlaagde poorttarieven.

Inbreng tweede termijn leden H. Baaij, B. Rooding en C. Vankan. 

Beantwoording S. Hermens inzake:
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• Intergemeentelijke raadswerkgroepen en 3 bijeenkomsten in komende 
periode.

• Opstellen uitvoeringsplan en besluitvormingstraject college en raad najaar 
2023.

• Evaluatie pilot ter inzage leggen: zie bijlage bij verslag.

Reactie lid B. Rooding.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk).

12 Bespreekpunten:

12.a Stand van zaken samenwerking.

De burgemeester heeft geen zaken te melden.

12.b Gewestelijke aangelegenheden.

De burgemeester heeft geen zaken te melden.

13 Rondvraag. 

Door de fractie VVD zijn de volgende vragen ingediend:

Mazjerang
Wij lazen in de Mazjerang een artikel over dat startende ondernemers 
onbewust regelmatig illegaal exploiteren op de vergunning van de voorganger 
en dat dit niet is toegestaan.
Deze informatie is onvolledig. Hier hebben wij als VVD diverse malen een punt 
van gemaakt: dat de nieuwe exploitant een vergunning moet aanvragen en in 
de tussentijd op de vergunning van de vorige exploitant mag “draaien”. Het is 
dan aan de gemeente om de uiteindelijke vergunning toe te kennen of af te 
wijzen. Wij zouden graag een rectificatie zien in de Mazjerang.



Pagina 8

Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake:
• Het vereiste van verplichting van een startende ondernemer om een 

vergunning aan te vragen.
• De mogelijkheid voor een gedoogbeschikking voor de doorlooptijd van de 

aangevraagde vergunning.
• Door de gedoogbeschikking legaal wel al starten met onderneming in 

afwachting van de uitkomst op de aangevraagde vergunning.
• De inhoudelijk correcte gepubliceerde informatie, rectificatie overbodig.

Reactie lid B. Rooding.

Open Huis
Wij zagen een leuk initiatief van de gemeente Stein om een open dag te 
organiseren en waar de jongste inwoners zelfs voor één dag in het 
huwelijksbootje kunnen treden.
In het kader van onze inwoners en ondernemers meer te betrekken bij onze 
gemeente is het wellicht ook een goed idee voor onze gemeente.

Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake:
• Waardering als goed idee.
• Positief om inwoners naar ‘binnen’ te halen. 
• Uitvoerbaarheid in overleg met oog op ambtelijke capaciteit.
• Navraag in verleden georganiseerde open dag.

Reactie leden C. Vankan en B. Rooding.

14 Sluiting.

Rond 20.45 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond.
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Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Algemene Zaken en Middelen van 
maandag 3 juli 2023.

Jos Pluijmen, Jacques Blom,
griffier voorzitter


